
Krajevna skupnost Lokovec 
Lokovec 82  
5253 Čepovan 
 

Datum: 13.9.2016 

ZAPISNIK 

 
10. redne seje  KS Lokovec, ki je potekala dne 13.9.2016 v prostorih večnamenskega 

objekta v Gornjem Lokovcu, s pričetkom ob 19.30. 
 
 
Prisotni člani: predsednik Valter Pisk, Erika Winkler, Tomaž Kovačič, Irena Leban, Bojan 

Šuligoj 

 

Odsotni člani: Marjan Slejko in Tomaž Bremec (upravičeno odsotna) 

 

 

Ad. 1 

 

Odstop člana sveta KS Lokovec, Tomaža Bremca. Svet KS Lokovec se sklepčno strinja in 

sprejema odstop Tomaža Bremca, ki je tudi podal odstopno izjavo. Odstop je bil napovedan 

že v mesecu avgustu.  

 

Ad. 2 

 

Zaključna dela po namestitvi sistema ogrevanja v spodnjih prostorih večnamenskega objekta 

v Gornjemu Lokovcu. V mesecu oktobru bodo kot storitev izvedena dela v smislu 

zaključevanja in beljenja spodnjih prostorov. Predvidena je še ena delovna akcija za namen 

premaza zunanjega zidu s ciljem preprečevanja vdora vode ob deževju v notranjost. V sklopu 

akcije bo tudi čistilna akcija ter priprava drvi za potrebe ogrevanja dvorane. 

 

Ad. 3 

 

Pripraviti je potrebno okrožnico za namen seznanitve krajanov glede dokončanja ogrevanja 

prostorov v spodnjem delu večnamenskega objekta v Gornjemu Lokovcu in odprtja WC-ja pri 

mrliški vežici v Sr. Lokovcu. Okrožnico pripravi Erika Winkler. 

 

Ad. 4 

 

Oddaja prostorov v večnamenskem objektu v Gornjemu Lokovcu. Do konca leta bi bilo 

potrebno doreči na kakšen način bi se prostore oddajalo nekoliko širši javnosti oz. oglaševalo. 

Trenutno postavljena cena za najemnike izven KS Lokovec znaša 30 EUR/dan. Za domačine 

v tej fazi še vedno velja brezplačen najem. 

 

Ad. 5 

 

Sprejet  je bil sklep, da se OŠ Čepovan za Dedka Mraza prispeva 250€. 



 

 

Ad. 6 

 

Za namen praznovanja-Halloween smo sprejeli sklep, da se mladini nameni 150€, v kolikor 

bo dogodek organiziran. 

 

Ad. 7 

 

Problematika vrisovanja krajevnih cest in prenos lastništva v javno dobro. MONG je 

izpostavila problematiko nekaterih zapletov glede prenosa lastništva v javno dobro nekaterih 

krajevnih cest. KS in MONG bosta skupno delala na tej nalogi s ciljem čimprejšnje razrešitve 

problematike. 

 

 

Ad. 8 

 

Razno: 

 

 Električni radiatorji, ki so trenutno v večnamenskemu objektu v Gornjemu Lokovcu, 

bodo prenešeni in nameščeni v prostorih bivše OŠ v  Sr. Lokovcu za ogrevanje v 

zimskem času.  

 

 V Sr. Lokovcu je potrebna zamenjava kotlička v WC. Nabavi in zamenja Tomaž 

Kovačič. 

 

 Za zakoličenje dodatnih povezovalnih cest je potrebno nabavit še cca 200 

označevalnih količkov. Ponudbo pridobi Tomaž Kovačič. 

 

Ad. 9 

 

Ob 20.30 se nam je pridružil predstavnik fundacije BiT planota g. Darij Krpan, z namenom 

predstavitve 10-letnice svojega delovanja. Povabil nas je, da se jim 6.10 pridružimo na 

posvetu o razvoju Trnovske in Banjške planote ter možnosti financiranju programov. 

 

 

 

 

 

Zapisnikar: Irena Leban                                                                    Zaključek seje:22:00                                        

                                                                                                       


